
PRÍHOVOR STAROSTU

Šťastný nový rok 2022 chceme vám priať,
aby človek človeka vždy mal rád,
aby jeden druhému vždy viac Šťastia prial,
aby nový rok za to stál.

Foto: E. Križková

všetkým občanom všetko dobré želajú 
starosta obce, 

pracovníci obecného úradu 
a poslanci obecného zastupiteľstva.

Nielen pre samotnú obec a občanov bol daný rok náročný, 
bol náročný predovšetkým pre celý svet. Veď počas celého 
roka sme zo všetkých strán počúvali len infor-
mácie týkajúce sa pandémie COVID-19. Spo-
ločnosť sa výrazne polarizovala medzi skupinu 
akceptujúcu opatrenia a druhú, ktorá všetkými 
opatreniami a radami opovrhovala. V každom 
prípade, nech vám je ktorákoľvek skupina bliž-
šia, chcel by som sa všetkým zo svojej pozície 
starostu obce čo najsrdečnejšie poďakovať. 
Všetkým občanom za zodpovedný prístup voči 
svojim spoluobčanom. Poďakovanie patrí za to, 
že obec štatisticky nepatrila medzi tie, ktoré boli 
výrazne ovplyvnené pandémiou. V roku 2021 
sme na poslednej ceste odprevadili 13 našich 
zosnulých spoluobčanov, z toho 10 mužov a 3 
ženy, čo je o 4 viac, ako v predchádzajúcom 
roku. Boli medzi nimi aj covidové úmrtia, no 
v porovnaní s okolitými obcami bolo týchto úmrtí menej. Aj 
občania, ktorí sa dostali do karantény, sa správali zodpoved-

Pred pár dňami sme zavreli dvere za rokom 2021. No spomienky naň v každom z nás ešte pretrvávajú. U niekoho re-
zonujú viac, u niekoho menej, možno niekto by chcel na rok 2021 rýchlo zabudnúť. Máme množstvo emócií, no verím, 
že časom prevládnu len tie pozitívne. Je tu čas nastaviť si zrkadlo a reálne sa obzrieť za predchádzajúcim rokom. 

ne a dodržiavali opatrenia, trávili karanténny čas v izolácii 
svojich obydlí. Ukázalo sa, že ak sa ocitneme v problémoch, 

tak ako to bolo začiatkom roka, vieme sa zom-
knúť, vieme priložiť ruku k dielu a vieme po-
môcť tým, ktorí to potrebujú. Či už testovaním 
na obciach alebo pomocou tým najzrani-
teľnejším. Pre tých sme počas roka rozdávali 
vitamínové balíčky zamerané predovšetkým 
na posilnenie imunitného systému voči záker-
nej chorobe. Bolo to v jarných mesiacoch po-
čas vrcholiacej druhej vlny a pred Vianocami, 
kedy vrcholila tretia vlna pandémie. Zároveň 
pracovníci obce rozdávali aj vianočné balíč-
ky z celoslovenskej zbierky s názvom „Koľko 
lásky sa zmestí do krabice od topánok“. Akcia 
spája každoročne tisíce ľudí, vďaka ktorým 
sú v čase Vianoc obdarovaní osamelí senio-
ri krabicou milých darčekov. Pevne verím, že 

všetky vianočné prekvapenia pomohli ochrániť našich naj-
skúsenejších spoluobčanov a vyčarili im úsmev na tvári.
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Dovoľte mi teraz niekoľkými vetami zbilancovať uplynulý 
rok a tiež informovať vás o plánovaných krokoch obce v roku 
2022. 

Som rád, že sa obci podarilo zmodernizovať internetovú 
stránku obce. K tomu sa pridala aj mobilná aplikácia, kto-
rá  sa taktiež teší obľube medzi obyvateľmi. Z tohto pohľa-
du vnímam danú investíciu ako dobre investované finančné 
prostriedky, ktoré slúžia širokej verejnosti. Ďalším pozitívom 
bola výstavba chodníka spolu s verejným osvetlením popri 
ceste III. triedy od obecného úradu po kataster Obce Mel-
čice-Lieskové. Výrazne sa tým zvýšila bezpečnosť detí na-
vštevujúcich Základnú školu v Melčiciach-Lieskovom a aj 
bezpečnosť chodcov, predovšetkým vo večerných hodinách. 
Veď nejeden náš občan zažil kritické situácie v tomto úseku, 
či už ako chodec, alebo aj ako vodič motorového vozidla. 
V tejto súvislosti sa ma viacero občanov pýtalo, či nebolo 
možné zrealizovať výstavbu chodníka ešte o kus ďalej. Pre 
objasnenie skutočností chcem uviesť, že sme vybudovali 
chodník až po samotný koniec nášho katastrálneho územia. 
Mám informáciu, že Obec Melčice-Lieskové v budúcom roku 
plánuje výstavbu chodníka po našu miestnu komunikáciu 
smerujúcu ku kostolu ECAV. Zvyšný úsek v dĺžke cca 30 m 
patriaci do katastrálneho územia Melčice-Lieskové bude 
zrejme ešte predmetom rokovaní. Na skutočnosť, že daný 
úsek je vlastníctvom susednej obce, som vedenie Obce Mel-
čice-Lieskové intenzívne upozorňoval už posledné tri roky. 
V jarných mesiacoch budúceho roka 2022 plánujeme dobu-
dovanie, resp. rekonštrukciu chodníka pred obecným úra-
dom spojenú s revitalizáciou obecného areálu podľa vami 
vybranej vizualizácie. 

Mrzí ma, že zastupiteľstvo nefunguje tak, ako by malo, 
a počas roka „vďaka“ niektorým poslancom neprinášalo 
konštruktívne riešenia. Výsledkom je, že ani po niekoľkoroč-
nom snažení sme nezrealizovali projekt vytvorenia šatní pre 
DHZ Adamovské Kochanovce a rekonštrukciu existujúcich 
priestorov našej materskej školy, na ktoré mal v budúcnosti 
nadväzovať projekt rozšírenia materskej školy. Počas prvej 
polovice roka obecné zastupiteľstvo nebolo opätovne uzná-
šaniaschopné, ako som informoval v letnom vydaní Zvestí. 
V júli dokonca poslanci odhlasovali zrušiť verejné obstará-
vanie na vytvorenie šatní pre DHZ Adamovské Kochanov-
ce a rekonštrukciu materskej školy v celkovo vysúťaženej 
sume 143 tis. eur. Nové verejné obstarávanie v sume 121 
tis. eur vyhrala spoločnosť, ktorá nemá dobré referencie. 
Z toho dôvodu obecné zastupiteľstvo navrhlo dopracovanie 
realizačnej projektovej dokumentácie stavby, aby sme sa 
vyhli prípadným sporom. Časom však pribudli ďalšie nega-
tívne referencie na vysúťaženého zhotoviteľa, a preto som 
požiadal riaditeľku materskej školy, aby som na najbližšom 
rodičovskom združení v roku 2022 mohol predstúpiť pred 
rodičov detí navštevujúcich materskú školu a dôkladne ich 
informovať o možných rizikách, ktoré nám tým hrozia. Pre-
dovšetkým o rizikách možného dlhodobejšieho zatvorenia 
materskej školy pre nedodržanie termínu realizácie. Dnes je 
už všetkým jasné, že vo vysúťaženej cene v žiadnom prípa-
de nebude možné zrealizovať výstavbu garáže a šatní pre 
DHZ spolu s rekonštrukciou priestorov budovy. Zrejme bude 
nevyhnutné zopakovať súťaž v nových cenách, nakoľko ceny 
stavebných materiálov a prác za posledný rok zaznamenali 
raketový nárast. V tejto súvislosti sa pýtam: „Pre koho boli 
dobré obštrukcie, ktoré som evidoval zo strany poslanecké-
ho zboru?“ Som si istý, že pre občanov obce určite nie. Pre 
samotnú obec taktiež nie. Pre deti navštevujúce materskú 
školu tak isto nie. Iba ak pre skupinu poslancov, resp. ob-
čanov, ktorí majú potrebu prostredníctvom sociálnych sieti 
šíriť klamstvá a nepravdy. Zamýšľam sa, či informácie zve-

rejnené na sociálnych sieťach dlhoročným poslancom boli 
z nevedomosti alebo účelovo šírené. Či za tým nie je nie-
čo iné – napríklad súdny spor obce voči spoločnosti AXOR, 
s.r.o. za nesplnenie si zmluvnej povinnosti v súvislosti 
s výstavbou miestnej komunikácie v Majeri? Alebo či za tým 
nie sú iné osobné záujmy skupiny občanov prevádzkujúcich 
areál pri diaľnici, ktorý je vybudovaný v rozpore s územným 
plánom Obce Adamovské Kochanovce, a ktorý dnes riešia 
orgány činné v trestnom konaní spolu s Inšpekciou životné-
ho prostredia. Pre koho je nepohodlný starosta obce, ktorý 
spolupracuje v danej veci s vyšetrujúcimi orgánmi? Toto si 
vie každý zodpovedať. V každom prípade už dnes je zrejmé, 
že obec neschválenie realizačného zámeru na vytvorenie 
garáže a šatní pre DHZ spolu s rekonštrukciou priestorov 
materskej školy bude stáť minimálne dodatočných 10 tis. 
eur súvisiacich s vypracovaním realizačnej projektovej do-
kumentácie a nových verejných obstarávaní a aj niekoľko 
možno až desiatok tisíc navyše, ako bolo pôvodne vysúťa-
žené. Každému je jasné, že ceny stavebných prác už dnes 
budú vyššie ako pôvodne vysúťažené. Nehovoriac o sku-
točnosti, že získané finančné dotácie nestihneme v zmluvne 
stanovenom termíne vyčerpať a budeme ich musieť vrátiť. 
Takto sa niekoľkoročná snaha a práca stala zbytočnou. Po-
dobné zámery poslancov som evidoval aj na decembrovom 
zasadnutí obecného zastupiteľstva, kde skupina poslancov, 
okrem iného, zablokovala aj schválenie rozpočtu obce na 
roky 2022 – 2024. Neschválenie rozpočtu obce bolo bez 
jediného pozmeňujúceho poslaneckého návrhu. Diskuto-
vali len o zrušení výdavkov na právne služby obce v čase, 
keď obec vedie súdny spor voči spoločnosti, ktorej konateľ 
je zároveň poslanec obecného zastupiteľstva. Zároveň je aj 
poslancom hlasujúcim proti rozpočtu obce bez akéhokoľvek 
pozmeňujúceho návrhu. Z dôvodu neschválenia rozpočtu 
obce sme začali nový rozpočtový rok v rozpočtovom pro-
vizóriu, čo opätovne brzdí všetky rozvojové aktivity. To zna-
mená, že pracujeme podľa schváleného rozpočtu minulého 
roku 2021, nie na základe aktuálneho rozpočtu roku 2022. 
Som presvedčený, že tieto vety rozpútajú rozsiahlu diskusiu. 
Pokladám však za dôležité sa k vzniknutej situácii verejne 
vyjadriť. Celkový stav fungovania obecného zastupiteľstva 
vnímam pre obec negatívne. Aj poslanci môžu nastúpiť do 
rozbehnutého vlaku a zastaviť všetky doterajšie činnosti, no 
určite takého správanie nie je na škodu starostu obce, ale 
na škodu občanov žijúcich v obci. Obec môže takáto poli-
tika finálne stáť až 130 tis. eur. Takmer 30 tis. eur budeme 
musieť vrátiť ministerstvu dotáciu za nezrealizovanú po-
žiarnu zbrojnicu, 70 tis. eur bolo plánovaných z MAS-ky na 
rozšírenie kapacity materskej školy, ktoré nám už nikto nikdy 
nedá a ďalšie náklady predstavujú vyššie zmieňované ná-
klady, ktoré som už vyššie v texte uvádzal. Využitím týchto 
externých zdrojov by sme ušetrili obecné financie, za ktoré 
by sme vedeli vystavať napríklad ďalšie nové chodníky ale-
bo zrekonštruovať cesty pre našich občanov. Podotýkam, že 
poslanci svojím poslaneckým sľubom sľubujú presadzova-
nie záujmov obce, nie svojich osobných záujmov. 

Obec v roku 2022 nemenila výšku miestnych daní. Tak-
tiež výška poplatku za odpady zostáva rovnaká ako minulý 
rok, a to aj napriek tomu, že náklady na likvidáciu odpadov 
vo všeobecnosti rastú a viaceré samosprávy okresu Trenčín 
boli nútené zvýšiť poplatok za odpady. Obec napriek 8. 
celoslovenskému miestu v počte vyseparovaných zložiek 
v interných údajov spoločnosti NATUR-PACK sa bude naďa-
lej snažiť zvýšiť množstvo vyseparovaného odpadu. K tomu 
vie pomôcť každý občan obce svojím zodpovedným prístu-
pom. V tomto roku aj naďalej plánujeme zrealizovať projekt 
vytvorenia garáže a šatní pre DHZ Adamovské Kochanovce 
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ZO SAMOSPRÁVY OBCE • Uznesenia zo zasadnutí obecného zastupiteľstva

Zo dňa 10.9.2021

Poslanci: Martin Čičo, JUDr. Re-
náta Jánska, Bc. Martin Križko Ing. 
Mária Pavlíková, Juraj Švikruha, 
Ján Vido
Ospravedlnení: 0
Neospravedlnení: 0

Uznesenie č. 26/2021 ku kontrole 
plnenia uznesení
•  OcZ zobralo na vedomie správu sta-

rostu obce o kontrole plnenia uzne-
sení.

Hlasovanie:
za: všetci

Uznesenie č. 27/2021 k správe o fi-
nančnej situácii obce
•  OcZ zobralo na vedomie správu sta-

rostu obce o finančnej situácii obce.
Hlasovanie:
za: všetci

Uznesenie č. 28/2021 k správe hlav-
ného kontrolóra obce o nakladaní 
s finančnými prostriedkami obce za 
I. polrok 2021
•  OcZ zobralo na vedomie správu 

hlavného kontrolóra obce o nakla-
daní s finančnými prostriedkami 
obce za I. polrok 2021.

Hlasovanie:
za: JUDr. Renáta Jánska, Bc. Martin 
Križko, Ing. Mária Pavlíková, Juraj 
Švikruha, Ján Vido
proti: Martin Čičo

Uznesenie č. 29/2021 k majetkové-
mu vysporiadaniu kanalizácie na 
Dužavine
•  OcZ schválilo nadobudnutie splaš-

kovej kanalizácie v časti obce na 
Dužavine do majetku obce s tým, že 
budúcim správcom bude spoločnosť 
TVK, a. s.

Hlasovanie:
za: JUDr. Renáta Jánska, Ing. Mária 
Pavlíková, Ján Vido
proti: Martin Čičo, Bc. Martin Križko, 
Juraj Švikruha

Uznesenie nebolo prijaté.

Uznesenie č. 30/2021 k úprave roz-
počtu rozpočtovým opatrením č. 
4/2021
•  OcZ schválilo úpravu rozpočtu roz-

počtovým opatrením č. 4/2021.
Hlasovanie:
za: všetci

Uznesenie č. 31/2021 k urbanistic-
kej štúdii NB7 – IBV Dolné políčko, 
Adamovské Kochanovce
•  OcZ schválilo zadanie urbanistickej 

štúdie pre bloky NZI1 a NB7 – IBV 
Dolné políčko, Adamovské Kocha-
novce s nasledovnými bodmi – urče-
nie bodu pre prečerpávaciu stanicu 
splaškovej kanalizácie, elektroroz-
vodňu NN siete, rozdelenie pozem-
kov s maximálnou veľkosťou 650 
m², osadením budov v uličnej čiare 
6 m a doplnením možných doprav-
ných napojení pre danú lokalitu.

Hlasovanie:
proti: Martin Čičo, Bc. Martin Križko, 
Juraj Švikruha
zdržali sa: JUDr. Renáta Jánska, Ing. 
Mária Pavlíková, Ján Vido
Uznesenie nebolo schválené.

Zo dňa 13.12.2021 

Poslanci: Ing. Ján Horňák, JUDr. Re-
náta Jánska, Bc. Martin Križko Ing. 
Mária Pavlíková, Juraj Švikruha, Ján 
Vido
Ospravedlnení: Martin Čičo
Neospravedlnení:  0

Uznesenie č. 32/2021 k zloženiu po-
slaneckého sľubu poslanca OcZ
•  OcZ  zobralo  na vedomie zloženie 

poslaneckého sľubu novozvolené-
ho poslanca OcZ Ing. Jána Horňá-
ka. 

Hlasovanie:  
za: všetci

Uznesenie č. 33/2021 ku kontrole 

s rekonštrukciou priestorov materskej školy. Taktiež plánuje-
me ukončiť projekt výstavby chodníka časťou pred obecným 
úradom spolu s revitalizáciou priestorov pred OcÚ. K obom 
projektom som sa vyššie zmieňoval. Plánujeme vybudovať 
cykloodpočívadlo v rámci projektu „Cyklotrasa ako prostrie-
dok k objavovaniu prírodného a kultúrneho dedičstva v Bie-
lych Karpatoch spolu s revitalizáciou priestranstva obecných 
priestoroch v časti obce na Trebieni“. V rámci projektu plá-
nujeme pre turistov dobudovať informačné tabule o histórii 
obce. Touto cestou chcem požiadať našich dôchodcov o mož-
nú spoluprácu na príprave ich obsahového znenia. 

Na záver mi dovoľte poďakovať každému občanovi, ktorý 
sa v uplynulom roku akýmkoľvek spôsobom pričinil o rozvoj 
obce a šírenie jej dobrého mena. Ďakujem každému, kto sa 
ako dobrovoľník zapojil do boja s pandémiou. Pevne verím, 
že všetci poslanci obecného zastupiteľstva a aj členovia ko-
misií racionálne a konštruktívne pristúpia k rozvoju obce.   

Do nového roku 2022 chcem popriať všetkým občanom 
veľa zdravia a pokoja v rodinách a čo najmenej negatívnych 
emócií a nenávisti prameniacich z témy aktuálnej pandémie. 
Aby sa nám všetkým v našej obci dobre žilo!

plnenia uznesení
•  OcZ zobralo na vedomie správu sta-

rostu obce o kontrole plnenia uzne-
sení.

Hlasovanie:  
za: všetci
Uznesenie č. 34/2021 k správe o fi-
nančnej situácii obce
•  OcZ  zobralo  na vedomie správu sta-

rostu obce o finančnej situácii obce.
Hlasovanie: 
za: všetci

Uznesenie č. 35/2021 k úprave roz-
počtu rozpočtovým opatrením č. 
7/2021
•  OcZ schválilo úpravu rozpočtu roz-

počtovým opatrením č. 7/2021.
Hlasovanie:
za: JUDr. Renáta Jánska, Ing. Mária 
Pavlíková, Ján Vido
zdržali sa: Bc. Martin Križko, Juraj 
Švikruha, Ing. Ján Horňák
Uznesenie nebolo schválené.

Uznesenie č. 36/2021  k VZN č. 4/2021 
o určení výšky dotácie na prevádz-
ku a mzdy na dieťa materskej školy 
so sídlom na území obce Adamov-
ské Kochanovce v roku 2022
•  OcZ  schválilo   VZN č. 4/2021 o ur-

čení výšky dotácie na prevádzku 
a mzdy na dieťa materskej školy so 
sídlom na území obce Adamovské 
Kochanovce v roku 2022.

Hlasovanie:  
za: JUDr. Renáta Jánska, Ing. Mária 
Pavlíková,  Ján Vido
zdržali sa: Bc. Martin Križko, Juraj 
Švikruha, Ing. Ján Horňák
Uznesenie nebolo schválené.

Uznesenie č. 37/2021 k projektu 
Vytvorenie garáže a šatní pre DHZ 
Adamovské Kochanovce 
•  OcZ poverilo obecný úrad k zvola-

niu pracovného stretnutia poslancov 
ohľadne rekonštrukcie MŠ a šatní 
pre DHZ Adamovské Kochanovce 
v budove MŠ do 31.12.2021.
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VýStAVBA CHODNíKA
Koncom letných prázdnin sme v obci začali výstavbu chodníka a verejného osvetlenia popri ceste III/1225 v smere od obec-

ného úradu po kataster Obce Melčice-Lieskové. Občania boli tolerantní pri dopravných obmedzeniach, súvisiacich s výstav-
bou, za čo im veľmi pekne ďakujeme, a staviteľ tak mohol neobmedzene vybudovať svoje dielo.

Odovzdaný bol koncom novembra. V jarných mesiacoch budúceho roka 2022 sa plánuje rekonštrukcia chodníka pred obecným 
úradom spojená s revitalizáciou obecného areálu podľa vami vybranej vizualizácie.

Hlasovanie: 
za: všetci
Uznesenie č. 38/2021 k prerokova-
niu dotácie pre ZO Jednoty dôchod-
cov Slovenska v Adamovských 
Kochanovciach
•  OcZ schválilo dotáciu pre ZO Jed-

noty dôchodcov Slovenska v Ada-
movských Kochanovciach vo výške  
700,-  EUR na rok 2022.

Hlasovanie:  
za: všetci

Uznesenie č. 39/2021 k prejednaniu 
dotácie pre Futbal – FK Melčice-
-Lieskové
•  OcZ schválilo dotáciu pre Futbal – 

FK Melčice-Lieskové vo výške 300,- 
EUR na rok 2022.

Hlasovanie: 
za: všetci

Uznesenie č. 40/2021 
•  OcZ zvolilo  Ing. Viliama Valenta za 

predsedu finančnej komisie a Bc. 
Martina Križka, Ing. Jána Horňáka 
a Juraja Švikruhu za členov finan-
čnej komisie.    

Hlasovanie:
za: Bc. Martin Križko, Juraj Švikruha, 
Ing. Mária Pavlíková, Ján Vido, Ing. 
Ján Horňák
zdržali sa: JUDr. Renáta Jánska

Uznesenie č. 41/2021 k prerokovaniu 

Plánu kultúrnych a športových akti-
vít na rok 2022
•  OcZ schválilo Plán kultúrnych a špor-

tových aktivít na rok 2022 s pripo-
mienkou poslanca, ktorá bude za-
pracovaná.

Hlasovanie:
za: Bc. Martin Križko, JUDr. Rená-
ta Jánska, Ing. Mária Pavlíková, Ján 
Vido, Ing. Ján Horňák
zdržali sa: Juraj Švikruha

Uznesenie č. 42/2021  k schváleniu 
audítorky na výkon auditu za rok 
2021
•  OcZ schválilo   Ing. Sylviu Augustí-

novú na vykonanie auditu obce 
Adamovské Kochanovce k 31. 12. 
2021.

Hlasovanie:
za:  JUDr. Renáta Jánska, Ing. Mária 
Pavlíková, Ján Vido 
proti: Bc. Martin Križko
zdržali sa: Juraj Švikruha, Ing. Ján 
Horňák
Uznesenie nebolo schválené.

Uznesenie č. 43/2021  k  stanovisku 
kontrolóra obce  k  rozpočtu obce 
Adamovské Kochanovce na roky 
2022-2024
•  OcZ zobralo   na vedomie stanovis-

ko hlavného kontrolóra obce k  roz-
počtu obce na roky 2022 – 2024.

Hlasovanie:

za: JUDr. Renáta Jánska, Ing. Mária 
Pavlíková, Ján Vido 
proti: Bc. Martin Križko
zdržali sa: Juraj Švikruha, Ing. Ján 
Horňák
Uznesenie nebolo schválené.

Uznesenie č.  44/2021  k schváleniu 
rozpočtu obce Adamovské Kocha-
novce na roky 2022–2024
•  OcZ:   
a) schválilo finančný rozpočet obce 

na rok 2022 s pripomienkou, ktorá 
bude zapracovaná,

b) zobralo   na vedomie rozpočty obce 
na roky 2023 – 2024.

Hlasovanie:
za: JUDr. Renáta Jánska, Ing. Mária 
Pavlíková, Ján Vido
proti: Bc. Martin Križko, Juraj Švikru-
ha, Ing. Ján Horňák
Uznesenie nebolo schválené.

Uznesenie č. 45/2021 k plánu kon-
trol hlavného kontrolóra obce na I. 
polrok 2022
•  OcZ schválilo plán kontrol hlav-

ného kontrolóra obce na I. polrok 
2022.

Hlasovanie:
za: JUDr. Renáta Jánska, Ing. Mária 
Pavlíková, Ján Vido
zdržali sa: Bc. Martin Križko, Juraj 
Švikruha,  Ing. Ján Horňák
Uznesenie nebolo schválené.

ČO JE NOVé V NAšEJ OBCI
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SPOLOČNE BEZ HRANíC – CYKLOMAgIStRÁLA

POĎAKOVANIE: DOBROVOľNíCI SKRÁšľUJú NAšU OBEC
Po našich nohejbalistoch, ktorí sa zaslúžili o vybudovanie dopadovej plochy na detskom ihrisku, sa 

k skrášľovaniu našej obce pridali aj ďalší dobrovoľníci.
V pondelok 20.9.2021 vyčistili okolie zastávok v časti obce Adamovce aj zberné miesto na separovaný 

odpad. Pomocnú ruku nám podali p. Pastierovičová, p.  Ing. Muchová, p. Machaiová aj p. Mgr. Švikruhová, 
ktorá sa pridala na záver. Touto cestou sa im chceme veľmi pekne poďakovať. Upratovanie sa zrealizovalo 
najmä vďaka aktivite p. Pastierovičovej, ktorá celú akciu zorganizovala v spolupráci s Obcou Adamovské 
Kochanovce. Zároveň ďakujeme aj ďalším aktivistom, ktorí vyčistili železničný podchod, menovite p. Ing. 
Kontrovej, p. Ing. Kontrovi a p. Mgr. Švikruhovej.

Sme vďační, že ochotní ľudia, ktorým záleží na našej obci, ešte nevymreli. Budeme radi, keď sa pridajú 
aj ďalší nadšenci pre dobrú vec, ktorí prispejú ku skrášleniu obce.

Hlavným cieľom projektu je prepojenie 
Vážskej cyklomagistrály s Beskydsko-
karpatskou magistrálou a s cyklomagis-
trálou Naprieč Považským Inovcom, 
a to prostredníctvom vybudovania 
a značenia cyklotrás cez chránenú 
krajinnú oblasť Bielych Karpát. Napl-
nením hlavného cieľa sa posilnia kon-

takty a vytvoria sa trvalé cezhraničné 
väzby, vedúce k spolupráci obyva-
teľov, miestnych samospráv a miest-
nych subjektov v oblasti cestovného 
ruchu zameraného na prezentáciu 
prírodného a kultúrneho dedičstva. 
Miesto prepojenia bude prechádzať 
cez územie Bielokarpatsko-trenčian-

skeho mikroregiónu cez hraničný vrch 
Kykula do moravskej obce Vyškovec. 
Výsledkom realizácie projektu bude 
vybudovaná cyklotrasa v dĺžke 1,3117 
km, oddychová zóna v obci Ivanovce, 
vybudovanie altánkov v počte 10 ks 
a spracovanie mobilnej aplikácie pre 
lepšiu orientáciu v regióne.

VítANIE DEtí
Iste ste z rozprávky, z krajiny zázrakov,
kde je svet farebný, obloha bez mrakov.

Iste ste odtiaľ, kde stále slnko svieti,
z neznámej planéty, kde šťastné sú deti.

V stredu 22. septembra 2021 sme vo vestibule kultúrneho 
domu vítali našich najmladších občiankov. Aj toto plánované 
vítanie zasiahla pandémia, a tak sme všetkých pozvaných – 
sedem detí rozdelili na dve skupiny.

O 15. hodine naplnili vestibul tri detičky so svojimi rodičmi 
– Patrik Žmuráň, Jakub Bočinec a jeden chlapček, ktorého 
nemáme súhlas menovať.

Vítanie prebiehalo v komornej atmosfére, bez speváckej 
skupiny a detí z materskej škôlky, za hudobného sprievodu 
z cd-prehrávača.

Slávnosť otvorila pani Jana Vidová, predstavila pánovi sta-
rostovi prítomné deti aj s ich rodičmi. 

Starosta Ing. Michal Križan všetkých privítal slovami:
 „Narodenie dieťaťa je tým najzázračnejším momentom 

v živote rodičov. Je pečaťou vzájomnej lásky, je najvzácnej-
ším darom, akým sa môžu milujúci manželia vzájomne ob-
darovať. Stáva sa prísľubom plnosti života i trvácnosti vášho 
šťastia.“

Po príhovore pani Jana Vidová predniesla báseň a nasle-
doval slávnostný zápis rodičov do pamätnej knihy obce. Od 
starostu obce prijali prítomné mamičky kvet a darčekovú po-
ukážku pre svoje dieťa a nasledoval slávnostný prípitok na 
zdravie detí a rodičov.

O 16. hodine sme privítali štyri detičky – Emíliu Mikulinco-
vú, Timeu Markusíkovú, ktoré prišli so svojimi mamičkami 
a Jakuba Bachára a Ninu Korienkovú, ktorí sa pre ochorenie 
nemohli zúčastniť.

Z KULtúRNEHO žIVOtA OBCE
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Milí rodičia, prajeme vám, aby sa pocit lásky a šťastia roz-
liehal vo vašich domovoch, nech radosť z vašich ratolestí 
prevažuje nad starosťami bežných dní.

A vám, milé detičky, prajeme tých najláskavejších rodičov, 
ktorí sa o vás budú starať od detstva do dospelosti a naučia 
vás všetkému potrebnému pre život...

No poďme postupne k priebehu zápasu. 
Mužstvo Mladých sa tentokrát schádzalo veľmi vlažne, zrej-

me vedomé si svojich kvalít. Nomináciu vraj tentokrát do-
stalo len 6 hráčov. Nemali dokonca ani nikoho na strieda-
nie. Tejto skutočnosti sa veľmi radovali práve hráči Starých, 
ktorí už rozprávali ako s Mladými roztočia futbalový kolotoč. 
Avšak opak bol pravdou a v športe je všetko možné. Počas 
prvej štvrťhodiny hry Starí nestíhali vyťahovať loptu z brány. 
Aj keď mnohí fanúšikovia takýto scenár už roky poznajú a ve-
dia o veľkých druhopolčasových obratoch Starých už aj tí 
najvernejší začali nad mužstvom Starých lámať palicu. Tejto 
futbalovej rošáde sa nemohol prizerať ani skúsený futbalo-
vý rozhodca Ján Králik, ktorý možno zo súcitu, možno omy-
lom, odpískal polčas o dve minúty skôr a hodil tak Starým 
záchranný uterák do ringu. Veď polčasový výsledok 7:2 pre 
Mladých sme tu ešte nikdy nemali. História si pamätá obraty 

HODOVý ZÁPAS MLADí – StARí
Hodový zápas Mladí – Starí sa tentokrát opäť konal už v tradičnom sobotňajšom termíne 2.10.2021 o 14.00 hodine. Viacero 

občanov navrhlo zmenu termínu, nakoľko v susednej obci sa hral derby zápas Melčice-Lieskové – Chocholná-Velčice. Avšak 
tradícia obce už 40 rokov je takmer nemenná. 14.00 hodina v hodovú sobotu je pre futbalistov obce takmer svätá. Veď skúste 
sa spýtať našich pamätníkov, Miroslava Zaťka a Jána Križana, ktorí túto tradíciu zaviedli, koľkokrát sa termín zmenil za celých 
tých 40 rokov? Nehovoriac o obrovských sumách za vysielacie práva, ktoré poskytujú obci verejnoprávne televízie, aby nestra-
tili sledovanosť svojich najvernejších fanúšikov a mediálnych sponzorov. 
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Starých zo 4:2 a jeden dokonca zo stavu 6:3, no obratu zo 
7:2 už neveril ani ten najoptimistickejší fanúšik. Starí zažili 
jeden z najväčších kolotočov vo svojej futbalovej histórii a to 
si nemuseli zaň zaplatiť ani jediné euro. Druhý polčas začali 
Starí umne ukrajovať z náskoku Mladých, presne tak, ako 
to už roky píše obecný scenár. Priebežný výsledok dokázali 
znížiť na rozdiel len dvoch gólov. Avšak mužstvo Mladých sa 
po rokoch trpkých obratov dokázalo poučiť z minulosti 
a svojou umnou hrou priviedlo zápas do víťazného konca. 

Veď výsledok 12:8 bol viac ako jednoznačný. 
Na záver mi nedá nespomenúť krásny futbalový moment, 

a to ako hráči mužstva Starých srdečne blahoželali Mladým 
k zaslúženému víťazstvu po takom dlhom čase. 
Góly Mladí: Juraj Pavlík 5, Martin Tomka 3, Tomáš Letko 3, 
Michal Habdák 1
Góly Starí: Matúš Pavlík 4, Tibor Vincurský 1, Michal Križan 
1, Peter Habdák 1, Lukáš Bečár 1

Autor: M.K.

Posledný októbrový týždeň sme si pripomenuli Mesiac úcty 
k starším reláciou v obecnom rozhlase, kde sa starosta obce 
Ing. Michal Križan prihovoril k našim dôchodcom, riaditeľka 
MŠ Bc. Janka Horňáková a p. učiteľka Ľubica Križanová pri-
niesli pozdravy od všetkých detí z Materskej školy Lienkovo, 
predniesli báseň a zahrali sa ľudové piesne.
Následne starosta obce rozniesol dôchodcom, ktorí v tomto 
roku oslavujú 70, 75, 80, 85 a 90 rokov, kvety a pozornosti 
od obce. Naši jubilanti sa podpísali do pamätnej knihy.
Želáme vám veľa zdravia, šťastia, radosti zo života, Božieho 
požehnania a nech ste obklopení láskou a pozornosťou svo-
jich rodín a najbližších.

OKtóBER – MESIAC úCtY K StARšíM

Nieto krajšieho obdobia v prírode, ako je jeseň,
keď vietor sa hrá s krásne sfarbenými listami.

Nieto krajšieho a jemnejšieho pohladenia, 
ako je pohladenie starého otca, či starej mamy,

nieto šťastnejších chvíľ,  ako keď sú s nami.
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PAMIAtKA ZOSNULýCH
Na konci októbra a začiatku novem-

bra, keď sa naše cintoríny začínajú 
zapĺňať kvetmi a vencami, nám svetlo 
večerných sviečok pripomína Pamiatku 
zosnulých. Tento sviatok nám pripo-
mína našich blízkych, ktorí nás opus-
tili nielen tento rok, ale aj počas rokov 
minulých.

Ekumenické stretnutie sa nemohlo 
konať ako obyčajne, a preto starosta 
obce Ing. Michal Križan v tichosti za-
pálil sviečky a zavesil vence na našich 
dvoch cintorínoch v Kochanovciach 
i Adamovciach.

Kto v srdciach žije, ten nezomiera... 
Táto myšlienka nech sprevádza kaž-
dého smútiaceho za svojimi blízkymi, 
ktorí už nie sú medzi nami. 

Česť ich pamiatke!

MIKULÁš
Ako každý, tak aj tento rok navštívil našu milú malú 

dedinku v nedeľu podvečer 5. decembra Mikuláš so svojimi 
pomocníkmi, s anjelom a dvomi čertami. Prešiel cez Kocha-
novce, Malé Bierovce aj Adamovce a v oknách domov ho 
vyčkávali netrpezlivé očká malých, ale i veľkých detí. Keďže 
celý rok poslúchali, dostali od Mikuláša aj sladký balíček. Na 
cestu cez rozhlas hrali vianočné pesničky a pani Milka hovo-
rila krásne básničky. Nakoniec Mikuláš rozsvietil jedličku pri 
materskej škole. 

Ďakujeme všetkým, ktorí pomáhali, deťom, že poslúchajú 
svojich rodičov a aj za výkresy, ktoré nakreslili deti Mikulášovi. 
Budeme sa tešiť na stretnutie aj na budúci rok. 
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ROZDÁVANIE VIANOČNýCH BALíČKOV
V týždni pred Vianocami pracovníč-

ky obecného úradu rozdávali vianoč-
né pozdravy – vitamínové balíčky od 
obce našim seniorom nad 65 rokov 
a balíčky z celoslovenskej zbierky 
s názvom „Koľko lásky sa zmestí do 
krabice od topánok“. Akcia spája kaž-
doročne tisíce ľudí, vďaka ktorým sú 
v čase Vianoc obdarovaní osamelí se-
niori krabicou milých darčekov.

Vďaka patrí pani Mgr. Renáte Tom-
kovej za „krabice od topánok“, ktoré 
priniesla pre našich osamelých obča-
nov a pani Márii Pastierovičovej za 
pomoc pri vitamínových balíčkoch.

 V DEň ZBERU ODPADU VYLOžIť NÁDOBU ALEBO VRECE DO 06.00 H
 PRíPADNé ZMENY V DÁtUMOCH BUDú OZNÁMENé VOPRED

PAPIER: Určené odpady z obalov z papiera a lepenky a odpady z určených neobalových výrobkov z papiera a lepenky - 
noviny a časopisy, reklamné letáky, papierová lepenka, zošity, papierové vrecká, kartóny, obálky, plagáty, papier - krepový, baliaci, 
kancelársky, katalógy...
Nie: viacvrstvové obaly (tzv. tetrapak), znečistený papier - povoskovaný, mokrý, mastný, na pečenie, plienky, alobal, lepiaca pás-
ka, kovové alebo plastové súčasti papierových výrobkov, tapety, ...

PLAStY: Určené pre odpady z obalov z plastov a odpady z určených neobalových výrobkov z plastov - plastové fľaše z nápojov, 
drogérie a kozmetiky (PET, HDPE, PP), fólie číre a farebné (PE, LDPE, HDPE), čisté - opláchnuté plastové obaly z potravín „tégliky“, 
polystyrén (PS, EPS), igelitové tašky a vrecká,...
Nie: znečistené fľaše a obaly - škodlivinami, chemikáliami, olejmi a ropnými látkami, guma, molitan, ...

SKLO: Určené pre odpady z obalov zo skla a odpady z určených neobalových výrobkov zo skla - neznečistené sklenené fľaše 
z nápojov, sklenené obaly, poháre, črepy, tabuľové sklo bez drôtenej výplne,...
Nie: znečistené sklo, sklo s prímesami, plexisklo, autosklá, porcelán, keramika, bezpečnostné a technické sklo, žiarovky, obrazovky,...

KOVY: Určené pre odpady z obalov z kovov - plechovky z nápojov, konzervy, kovové vrchnáky z fliaš a pohárov, klince, sponky, kľúče,...
Nie: znečistené kovové obaly a plechovky,...

VIACVRStVOVé KOMBINOVANé MAtERIÁLY NA BÁZE LEPENKY: Určené pre tetrapaky - škatule od mlieka, džúsov, nápojov,...
Nie: znečistené obaly s obsahov nebezpečných látok, chemikálií, papier a lepenka,...

120-litrová nádoba domácnosti: ZMESOVý KOMUNÁLNY ODPAD - je odpad, ktorý nie je ďalej triedený



10ZVESTI ADAMOVSKÝCH KOCHANOVIEC

Spoločenská rubrika
JUBILANtI

Život je dar, vôňa našej zeme,
Prvý puk na vŕbe, radosť, že žijeme.

Život je krása vpísaná do tváre,
biely driek briezok 
v jesennom opare.

70-roční
Ľuboslav  Juríček 

Milan Michalec 
Ing.Ján Múdry 

Mgr. Elena Šikudová
Jozef Vanek 

75-roční
Jaroslav Juriga 

Beáta Láslopová 
Ing. Ján Plesnivý 

80-roční
Ing. Pavel Jánsky 

Marta Jastrábiková 
Ing. Eduard Kontra 
Anna Pomšárová 
Pavlína Solníková 

 90-ročná
Pavlína Pavlíková 

MANžELStVO UZAVRELI

Láska je maliar svetla a tieňov,
ich tisíc jemných obrazov,

Životom ako výstavnou sieňou
rozvešal stovky obrazov.

Slavomír Šikuda a Lucia Petrincová
Tomáš Bláha a Lucia Pavlíková

NARODILI SA

Pekne Ťa vítame, ružové dieťatko 
– kvet, čo nám do rána 

rozvoňal presladko.
Pekne Ťa vítame na prahu domova,
najkrajšia pieseň sa začína odznova.

     Alžbetka Malcová
Sára Forgáčová

Dominika Mizeráková
Ema Múdra-Šebíková

Jakub Bláha

OPUStILI NÁS
  Na tvári sa strieda úsmev so slzami,

veď boli radosti a boli aj smútky.
Už padajú listy stromov,

všetko ide tak, ako musí ísť.
Príroda sa nevymaní                          

zo svojich večných zákonov.

Počet obyvateľov obce prihlásených na trvalý pobyt k 31. 12. 2021: 
879 obyvateľov, žien 435, mužov 444.

PRIHLÁSILI SA NA tRVALý POBYt:  6 občania

† †

ODHLÁSILI SA Z tRVALéHO POBYtU:  3 občania

Pavel Šebán           vo veku 80 rokov
Peter Stacho                vo veku 50 rokov
Ján Heleš                    vo veku 94 rokov

Česť ich pamiatke.
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Ospravedlnenie

Redakčná rada sa týmto ospravedlňuje pani Ing. Emílii Kontrovej za nesprávne uvedené roky v článku Adamovské 
grófky, ktorý bol vydaný v Zvestiach č.1-2021.  V čase vydania článku mali grófky 104. a 44. výročie úmrtia.

PRE MAJItEľOV PERA Z DIELNE ALBI - KúZELNé ČítANIE:
minikniha Jeseň
minikniha Zima
Hravé slovenské dejiny

DEtSKé KNIHY:
Nancy Delvaux, De Pétigny Aline: Barborka a jej tažké 
chvíle
Antoine de Saint-Exupéry: Malý princ
Mária Ďuríčková: Danka a Janka (13. vydanie)
Sabine Straubová, Annette Amrheinová: Nečakaný vianočný 
list

PRE MILOVNíKOV PRíRODY, HIStóRIE, SLOVENSKA:
DEtEKtíVKA, SCI-FI:
Ján Nôžka: V horách Poľany

Kolektív autorov: Včely
Einhard Bezzel: Spoznaj vtáky podľa peria
Miloš Dudáš: Drevené kostoly – (kultúrne krásy Slo-
venska)

A NAKONIEC ROMÁNY NIELEN PRE žENY:
Tadeusz Dolega-Mostowicz: Mastičkár
Eva Borušovičová: Plány B
Táňa Keleová-Vasilková: Manželky po rokoch
Katarína Pivarčiová: Láska zvoní vždy dvakrát
Ivana Popluhárová: Len raz
Julie Klassenová: Stroskotanec v Cornwalle
Fiona Valpy: Krajčírkin dar
Lucy Foleyová: Zoznam hostí
Dan Brown: Pôvod
V. E. Schwab: Neviditeľný život Addie LaRueovej

DO OBECNEJ KNIžNICE PRIBUDLI V DECEMBRI NOVé KNIHY


